

DIRECTIONS

BD Citrus Solve contains a natural solvent for removing oil, grease, tar and other contaminants from most hard surfaces. Safe on most painted surfaces and plastics, but test on remote area to be sure. Non-chlorinated with a mild citrus fragrance. Do not apply while equipment is energized.

To use: Shake can well prior to using. Store above 50° F (10° C). If frozen, allow to thaw to 70° F (20° C). Spray entire area to be cleaned or degreased. Allow a few minutes for product penetration. Wipe or rinse clean. Heavy deposits may require wiping with a clean cloth or a second application may be necessary.

CONTAINS: Water (7732-18-5), 1,1-Difluoroethane (75-37-6), d-Limonene (5989-27-5), Methyl ester soybean oil (67784-80-9), Ethoxylated tallow alkyl amines (61791-26-2) and tallow alkyl amines (61790-33-8). This product contains chemicals known to the State of California to cause cancer and birth defects or other reproductive harm. Deliberate misuse by concentrating and inhaling the contents is illegal and can be harmful or fatal. Inhalation abuse can cause death. For additional information, consult SDS for this product. This can will conduct electricity. Do not touch can to live electrical sources including battery terminals, solenoids, electrical panels and other electronic components. Failure to observe this warning may result in serious injury from electrical shock.

MODE D'EMPLOI

BD Citrus Solve intègre une formule à base de solvant naturel permettant de déloger l'huile, la graisse, le goudron et autres contaminants de la plupart des surfaces dures. S'utilise sans danger sur la plupart des surfaces peintées et des plastiques, mais il convient de faire un essai sur une partie discrète pour s'en assurer. Produit non chloré au parfum légèrement citronné. Ne pas appliquer pendant que l'appareil est sous tension.

Mode d'emploi : Agite bien la lata antes de usar. Almacenar a más de 50° F (10° C), Si se congela, permita descongelar a 70° F (20° C). Vaporiser sur toute la surface à nettoyer ou à dégraisser. Laisser pénétrer pendant quelques minutes. Trapo o aclaración limpia. Il pourrait être nécessaire d'essuyer les dépôts lourds avec un chiffon propre, ou d'effectuer une deuxième application.

CONTIENT: Eau (7732-18-5), 1,1-Difluoroéthane (75-37-6), d-Limonène (5989-27-5), Ester de méthyle de huile de soya (67784-80-9), Amines alkyles de sulf, ethoxylated (61791-26-2) et Amines alkyles de sulf (61790-33-8). Ce produit contient un produit chimique connu par l'Etat de la Californie pour causer le cancer, des anomalies congénitales ou autres torts relativement à la reproduction. Une mauvaise utilisation intentionnelle par une concentration délibérée et l'inhalation du contenu est illégal et peut être dangereux ou léthal. L'inhalation abusive peut provoquer la mort. Ce récipient peut conduire l'électricité. Ne le permettez pas de venir en contact avec les sources d'électricité, y compris les bornes de pile, les solénoïdes, les panneaux électriques et d'autres composants électroniques. Le non-respect de cet avertissement peut mener à des blessures graves causées par un choc électrique.

INSTRUCCIONES

BD Citrus Solve es una fórmula natural basada en disolvente, ideal para remover aceite, grasa, alquitrán y otros contaminantes de la mayoría de las superficies duras. Seguro para usarse sobre casi todas las superficies pintadas y sobre plásticos; se sugiere probarlo en un área remota para asegurarse. Fórmula no-clorinada con aroma suave a cítrico. Evite aplicar mientras el equipo se encuentre conectado.

Instrucciones de Uso: Bien brasser avant de l'utiliser. Conserver à plus de 10°C (50°F). En cas de gel, laisser dégeler à 20°C (70°F). Rocio por completo el área que se quiera limpiar o desengrasar. Espere unos minutos a que el producto penetre. Chiffonn ou rinçage proper. Depósitos difíciles pueden requerir de limpieza con un trapo limpio o de una segunda aplicación.

CONTIENE: Contiene Agua (7732-18-5), 1,1-Difluoroetano (75-37-6), d-Limoneno (5989-27-5), Methyl ester de aceite de soja (67784-80-9), Ethoxylated tallow alkyl amines (61791-26-2) y Tallow alkyl amines (61790-33-8). Este producto contiene un componente químico que en el Estado de California se conoce como una causa de cáncer y defectos de nacimiento u otros daños reproductivos. Su mal uso deliberado, concentrando e inhalando su contenido es ilegal y puede ser perjudicial o fatal. La inhalación abusiva puede causar la muerte. Para mayor información, consulte la Hoja de Datos de Seguridad para este producto. Este recipiente es conductor de electricidad. Mantenga la lata alejada de toda fuente eléctrica viva, incluyendo terminales de batería, solenoides, paneles eléctricos y otros componentes electrónicos. El no respetar estas advertencias puede causar heridas graves por descargas eléctricas.

Citrus Solve II
BD1505Citrus Solve II
BD1505

CAUTION! Contents under pressure. Causes eye and skin irritation. May cause allergic skin reaction.

Precautions: Use in a well-ventilated area. Wear protective equipment during handling. Avoid breathing vapours or mists. Avoid contact with eyes, skin and clothing. Do not puncture or incinerate containers. Store in a cool, dry area away from incompatibles. Do not store in direct sunlight.

First Aid: If inhaled, remove victim to fresh air. For skin contact, wash with soap and water while removing contaminated clothing. For eye contact, flush with running water for at least 15 minutes. If ingested, do not induce vomiting. For all cases, obtain medical attention.

AVERTISSEMENT! Contenu sous pression. Cause une irritation oculaire et cutanée. Risque de causer une réaction allergique cutanée.

Précautions: Utiliser dans un endroit bien ventilé. Lors de la manipulation, porter un équipement de protection. Éviter de respirer les vapeurs ou le brouillard. Éviter tout contact avec les yeux, la peau et les vêtements. Ne pas perforeur ou incinérer les contenants. Entreposer dans un endroit frais, à l'écart des matières incompatibles. Ne pas entreposer à l'ensoleillement direct.

Premiers Soins: Si inhalé, transporter la victime à l'air frais. En cas de contact avec la peau, laver avec du savon et de l'eau tout en retirant les vêtements contaminés. En cas de contact oculaire, rincer sous l'eau courante pendant au moins 15 minutes. Si ingéré, ne pas faire vomir. Dans tous les cas, obtenir des soins médicaux.

Refer to Material Safety Data Sheet for further information.
Pour plus de renseignements, consulter la fiche signalétique.
Distributed by Class C Solutions Group, a business of MSC Industrial Supply Co.
75 Maxess Road, Melville, NY 11747-3151, 1-866-438-6767
2595 Skymark Avenue, Suite 202, Mississauga ON L4W 4L5

EMERGENCY CHEMTREC: 1-800-424-9300 (24HR) • Made in U.S.A. • Fabriqué aux É.-U. • Hecho en los E.A.U.



WARNING:

CONTAINS GAS UNDER PRESSURE;
MAY EXPLODE IF HEATED.
CAUSES SKIN IRRITATION.
MAY CAUSE AN ALLERGIC
SKIN REACTION.
CAUSES SERIOUS EYE IRRITATION.

ADVERTENCIA:

CONTIENE GAS A PRESIÓN;
PUEDE EXPLOTAR SI SE CALIENTA.
PROVOCA IRRITACIÓN CUTÁNEA.
PUEDE PROVOCAR UNA REACCIÓN
CUTÁNEA ALÉRGICA.
PROVOCA IRRITACIÓN OCULAR GRAVE.

Precautionary Statements

Avoid breathing gas, mist or vapor. Wash thoroughly after handling. Wear protective gloves and eye/face protection. Contaminated work clothing must not be allowed out of the workplace. Protect from sunlight. Store in a well-ventilated place. Dispose of contents/container in accordance with local/regional/national regulations.

First Aid

If on skin: Wash with plenty of water. If skin irritation or rash occurs: Get medical attention. Take off contaminated clothing and wash before reuse. If in eyes: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists: Get medical attention.

Consejos de Prudencia

Evite la inhalación de gas, neblina o vapor. Lávese cuidadosamente después de la manipulación. Usar guantes de protección y equipo para proteger los ojos /la cara. La ropa de trabajo contaminada no debe salir del lugar de trabajo. Proteger de la luz solar. Almacenar en un lugar bien ventilado. Eliminación de contenidos / contenedor en consonancia con los reglamentos locales / regionales / nacionales pertinentes.

Primeros Auxilios

En caso de contacto con la piel: Lavar con abundante agua. En caso de irritación cutánea: Busque atención médica. Quitar la ropa contaminada y lavarla antes de volver a usarla. En caso de contacto con los ojos: Enjuagar con agua cuidadosamente durante varios minutos. Quitar las lentes de contacto cuando estén presentes y pueda hacerse con facilidad. Proseguir con el lavado. Si persiste la irritación de los ojos: Busque atención médica.

HMIS HAZARD RATING
COTE D'ÉVALUATION DU DANGER HMIS
EVALUACIÓN DE RIESGOS DEL HMIS

HEALTH / SANTÉ / SALUD	1
FLAMMABILITY / INFLAMMABILITÉ / COMBUSTION	0
REACTIVITY / RÉACTIVITÉ / REACTIVIDAD	0
PERSONAL PROTECTION / PROTECTION PERSONNELLE / PROTECCIÓN PERSONAL	B

DEGREASER • DÉGRAISSANT • DESENGRASADOR

Class C
Solutions
Group

A business of MSC Industrial Supply Co.

BD1505

Citrus Solve II

- Multi-Purpose, Fast Acting Degreaser
- Dégraissant multi-usage, à action rapide
- Desengrasador Multi-Usos de Acción Rápida

For industrial use only.
Pour usage industriel seulement.
Sólo para uso industrial.

Net Wt. 15 oz (425g)
Poids Net 15 oz (425g)
Cont. Neto 15 oz (425g)